

Established in 1994, International Technological University (ITU) is a non-profit graduate university, located in San Jose, California, the capital of Silicon Valley.

ITU offers **7 master's** degree programs and **3 doctoral** degree programs.

Master's degrees are:

- Electrical Engineering
- Computer Engineering
- Computer Science
- Software Engineering
- Digital Arts
- Engineering Management
- Business Administration

Doctoral degrees are:

- Business Administration
- Electrical Engineering
- Interdisciplinary Science

ITU provides an industry-linked graduate education to students from more than 40 countries worldwide.

Outstanding Faculty

ITU's core professors are active industry professionals with a lifetime of career experience. They bring their expertise from Silicon Valley companies to classes. ITU's Honorary Doctorate and Commencement Speakers includes nuclear scientist and National Medal of Science winner, Dr. Edward Teller, Nobel Prize Laureate in Chemistry, Dr. Yuan Tseh Lee, and Nobel Prize Laureate in Physics, Dr. Steven Chu.

Prominent Silicon Valley Location

ITU is located in the heart of Silicon Valley. The centrally located campus allows students to discover opportunities at some of the world's leading business and technology companies. Students will study in the home of some of the world's biggest companies, like Intel, Apple, Google, eBay, Cisco, and HP. Students can gain industry experience at neighboring companies, by taking internship while studying for their degree.

San Jose is the 10th largest city by population in the United States, and is listed in the top 10 best cities to live in in the United States. ITU's campus is next to San Jose International Airport, which offers direct flights to Beijing. The campus is also just 30 minutes drive from San Francisco International Airport, which offers direct flights to Beijing, Shanghai, Guangzhou, Hong Kong and other cities in China.

Global Development Through Silicon Valley Education





Trusted High-Quality Education

ITU is accredited by the WASC Senior College and University Commission (WASC). Internationally, ITU is on the approved overseas universities list of The Ministry of Education of People's Republic of China. The university also offers joint Master's programs with the School of Software and Microelectronics of Peking University. It's also the only university in San Jose offering doctorate degree programs in Electrical Engineering. ITU has created partnerships with the San Jose city government and the Silicon Valley Chamber of Commerce to provide an education to city employees and Chamber member employees.



Global Collaboration Programs

ITU partners with universities, businesses, and individuals to provide global programs such as:

- Research Collaboration: ITU partners with Peking University School of Software and Microelectronics on dual Master's program and research programs in electrical engineering.
- University Partnerships: ITU partners with universities to offer the Cooperative One-year Master's program and the 3+1+1 program. These programs offer students the ability to receive an ITU master's degree in a reduced amount of time, by taking courses during their undergraduate studies.
- Business Partnerships: ITU has cutting-edge research projects and patents in Artificial Intelligence, Energy Management Systems and Bioelectronics. We partner with a number of businesses on research and product commercializing.
- Summer camp for college students: Students can attend Robot Car or VLSI Design summer camps on ITU's campus. It provides students with the opportunity to explore ITU and Silicon Valley.
- Faculty training and exchanges: ITU welcomes faculty from all over the world to our campus for exchanges and training. ITU is part of the Fulbright network, and welcomes scholars interested in collaborations under the Fulbright umbrella.
- Professional Training: ITU provides training programs and degree programs to professionals and executives in the field of electrical engineering, engineering management, and more.

ADMISSION CYCLES

Fall (Classes start September) May 15 - Aug. 15 **Spring** (Classes start January) Sep. 15 - Dec. 15

Summer (Classes start May) Jan. 15 - April 15

STRI	

Program Tuition *	\$19,800
Fees**	\$1,706
Insurance Premium***	\$2,235
TOTAL***	\$23,741

- * Based on 36 credit hours
- * * Fees are subject to change.
- * * * May be waived if student has equivalent insurance coverage.
- * * * * For a full-time student, graduating in four trimesters, including one-time and per trimester fees. Actual total tuition will vary based on each student's course of study.

INTERESTED? Learn more at ITU.EDU or email alobaloutreach@itu.edu

International Technological University

2711 North First Street San Jose, CA 95134 (USA) Phone + 1 (888) 488 - 4968



国际科技大学

国际科技大学 (International Technological University, 简称ITU) 位于美国加州硅谷圣何塞市,是一所以研究生教育为主的非营利性大学。大学创办于1994年,设有7个硕士学位和3个博士学位,为来自全球40多个国家的学生提供高质量的研究生教育。

硕士学位:

- 电子工程硕士
- 计算机工程硕士
- 计算机科学硕士
- 软件工程硕士
- 数字艺术硕士
- 工程管理硕士
- 工商管理硕士

卓越的教师团队

ITU的教师不仅具有博士学位,还有丰富的硅谷工业界高级管理经验,把硅谷最新、最先进的科技和管理经验带入课堂。ITU的荣誉博士和毕业典礼致辞人包括"氢弹之父"爱德华·泰勒教授,诺贝尔化学奖获得者李远哲教授,诺贝尔物理奖获得者朱棣文教授等。

博士学位:

- 电子工程博士
- 工商管理博士
- 交叉科学博士

优越的地理位置,丰富的硅谷资源

ITU校园位于全球科技中心硅谷的心脏位置,与众多高科技公司为邻,包括因特尔、苹果、谷歌、eBay,思科、惠普等。 学生在攻读学位的同时,可接触并参与硅谷丰富的创新创业实践活动,并可在硅谷公司实习, 获得宝贵的从业经验。

圣何塞市是美国第十大城市,被评为美国最宜居的10个城市之一,四季气候宜人,生活便利。ITU校园与圣何塞国际机场相距10分钟车程,航班直达北京。与旧金山国际机场相距40分钟车程,多个航班直达北京、上海、广州、香港等主要城市。

立足硅谷教育 放眼全球发展





国际合作项目

- 科研合作: ITU与北京大学软微学院建立了联合实验室及双硕士学位项目。
- 校际学位项目: 学生通过参与一年制硕士合作培养项目及3+1+1项目, 可在本科阶段选学研究生课程, 更高效的获得ITU硕士学位。
- 企业合作: ITU在人工智能、能源管理系统、生物电子等领域拥有多个先进的科研项目和美国专利,通过科研合作和专利转让与企业合作。
- 科技夏令营: 学生可在ITU的硅谷校园参加科技夏令营, 在导师指导下完成机器人车或VLSI设计项目, 体验美国课堂, 参观硅谷高科技公司, 为留学生活做准备。
- 教师交流与合作: ITU鼓励教师的国际交流, 欢迎各国教师前来交流和培训。ITU是福步莱特计划的成员单位, 欢迎各国学者通过福步莱特计划前来交流。
- 专业培训: ITU在电子工程、工程管理等专业为企业高管和专业人士提供培训及学位课程。

入学申请时间

秋季学期: 9月开学 申请日期: 5月15日-8月15日

春季学期: 1月开学 申请日期: 9月15日-12月15日

夏季学期: 5月开学 申请日期: 1月15日-4月15日

费用

学费*	19,800美金
杂费**	1,706美金
保险费***	2,235美元
总计***	23,741 美元
# 70 / 4 3// //	

- *基于36个学分
- **杂费可能变动
- ***学生若有同等保额的保险,此费用可免除
- ***此费用针对四个学期毕业的全职学生,包括一次性的和每学期的杂费。每个学生的实际学费根据选课情况可能不同。

登陆ITU官方网站 了解更多信息

ITU.EDU

或Email: globaloutreach@itu.edu



地址 2711 North First Street San Jose, CA 95134 (USA) 电话Phone + 1 (888) 488 - 4968